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 درخشش   فرنگی کاران  
در  اوکراین 

ایسنا: تیم های منتخب کشتی آزاد و فرنگی 
ایران با ۳ مدال طلا، ۲ مدال نقره و ۳ مدال برنز 
به کار خود در تورنمنت اوکراین پایان دادند و 
۶ کشتی گیر نیز از دور رقابت ها کنار رفتند. 
در پایان رقابت های بین المللی کشتی آزاد و 
فرنگی تورنمنت اوکراین، در کشتی آزاد تیم 
پنج نفره ایران توسط محمدصادق فیروزپور در 
وزن ۷۴ کیلوگرم به مدال طلا دست یافت و ۴ 
آزادکار دیگر ایران از رسیدن به مدال بازماندند. 
هدایت تیم کشتی آزاد ایران در این رقابت ها 
بر عهده محسن کاوه مدیر تیم ملی کشتی 
آزاد بود. در کشتی فرنگی نیز تیم ۹ نفره ایران 
توسط علیرضا نجاتی و محمدعلی گرایی در 
اوزان ۶۰ و ۷۷ کیلوگرم به مدال طلا، سجاد 
عباس پور و امین کاویانی نژاد در اوزان ۵۵ و ۷۷ 
کیلوگرم به مدال نقره و محمدرضا مختاری، 
مهدی بالی و امین میرزازاده به مدال برنز 

دست یافت.

خارج ازمستطیل سبز

 »عزیزی خادم«  
از برند های فوتبالی استفاده کند

محسن ترکی، نماینده داوران در مجمع 
فدراسیون فوتبال درباره عدم انتخاب علی کریمی 
به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال اظهارکرد: دیروز 
روزشکست فوتبال ما بود  و خیلی ناراحت هستم 
که فوتبالی ها از تنها گزینه خود حمایت نکردند. 
گویا فوتبالی ها چشم دیدن هم را ندارند. هر 
اتفاقی که در ۴ سال آینده رخ بدهد هیچ کس 
حق ندارد صحبت کند. او ادامه داد: من چند 
روز پیش طی صحبت با یکی از بزرگان فوتبال 
بیان کردم که اگر نمی خواهید حمایت کنید 
پشت سر علی کریمی هم بد نگویید. متاسفانه 
بعضی ها صحبت کردند که کریمی توانایی لازم 
را ندارد و  او نمی تواند رای بیاورد. البته ما برند 
فوتبالی را در عرصه بین المللی می خواستیم و  این 
موضوع به فوتبالمان کمک می کرد. ترکی درباره 
اینکه کریمی لابی نکرد، گفت: من فکر می کنم 
تنگ نظری  بین فوتبالی ها باعث شد که کریمی 
رای نیاورد و متاسفانه در همه عرصه ها شاهد این 
موضوع هستیم. او بیان کرد: عزیزی خادم بهتر 
است از فوتبالی ها به عنوان مشاور در کنار خودش 
استفاده کند. برند های فوتبالی می توانند در 

عرصه های بین المللی به ما کمک کنند.  

خـــبر

د یـــد گــاه

انتخابات فدراسیون فوتبال بالاخره بعداز مدت ها برگزار 
شد. علی کریمی نامزد فوتبالی این دوره از انتخابات بود. 
نامزدی که تنها انتقاد می کرد و البته برنامه ای برای مجمع 
ارائه نکرد. بدون تردید نه تنها در مجمع فدراسیون فوتبال 
بلکه در دیگر مجامع فدراسیون ها و خصوصا بنگاه های 
اقتصادی اعضا به برنامه رأی می دهند، نه شخص! علی 
کریمی بدون شک جادوگر فوتبال ایران است، اما از لحاظ 
مدیریتی سابقه ای نداشته و در مدتی که می توانست 
برنامه های خود را بیان کند بیشتر نظاره گر بود. از چند 
روز قبل، اهالی فوتبال حدس می زدند که این انتخابات به 
دوردوم کشیده می شود که همین مساله روزگذشته رخ 
داد. حالا فدراسیون فوتبال بعداز سال ها با کادرمدیریتی 
جدید اداره خواهد شد. در دوران ریاست علی کفاشیان و 
سپس مهدی تاج؛ فوتبال ایران حال خوبی نداشت و هر آنچه 
روسای قبلی  ساخته بودند کم کم تبدیل به ویرانه ای شد که 
ساختنش »عزم ملی« را می طلبد. شهاب الدین عزیزی خادم 
و کابینه اش کار سختی در ۴ سال پیش رو دارند. چهارسالی 
که بهتر بگوییم از همان دیروز و بعداز انتخابات فدراسیون 
فوتبال آغاز شده است. مهمترین مساله فدراسیون عریض 
و طویل، مشکلات اقتصادی است. تجربه رئیس جدید و 
البته همکارانش در بحث های اقتصادی می تواند مهمترین 
راهگشای این مشکل باشد ضمن اینکه عزیزی خادم به 
تصمیمات  و خردجمعی اعتقاد دارد و همین مساله می تواند 
در کنار مشاورانی آگاه و باتجربه به کمک فوتبال بیاید. 
از امروز به بعد موافقان و مخالفان عزیزی خادم برای از 
نوساختن و بازگشت اعتبار به فوتبال »عزم ملی« را تعریف 

کنند.  

»عزم ملی« برای ساختن  فدراسیون  فوتبال 

    رویا
ایلایکس موریبا از لاماسیا ظهور کرد و به تیم اول بارسلونا 
رسید. بازیکنی که زمانی رویای ملاقات با مسی را داشت 
حالا به او پاس گل می دهد. وی از مادری گینه ای و پدری 

لیبریایی است.

            درخشش »پیه«
نیکولاس پپه، ستاره ساحل عاجی آرسنال، در دیدار 
برابر لسترسیتی نمایشی درخشان داشت. نیکولاس پپه 
با مبلغ 80 میلیون یورو توسط توپچی ها جذب شد تا به 

گران ترین ستاره این باشگاه تبدیل شده باشد.

        خرید
با اعلام باشگاه استقلال، سعید مهری هافبک سابق 
تیم های تراکتور، ماشین سازی و گسترش با عقد 
قراردادی به استقلال پیوست. برخلاف شایعات، این 

بازیکن با محمد دانشگر معاوضه نشده است.

ت
شــ

س نو
عک

رقابت های نیم فصل دوم لیگ برتر از امروز آغاز 
می شود. مرتضی فنونی زاده پیشکسوت فوتبال 
کشورمان در خصوص این مسابقات صحبت کرد. 
وی اعتقاد دارد پرسپولیس با توجه به بازی های 
اخیرش مثل چند سال گذشته  مدعی اصلی 
قهرمانی لیگ برتر است، اما سپاهان، استقلال و 
گل گهر سیرجان هم شانس بالایی برای قهرمانی 

دارند.
 دربـاره کــیفیت فــنی تیم های فوتبال 
در بیستمین دوره لیگ برتر چه نظری دارید؟

 لیگ بیستم فوتبال مثل سال های گذشته جذاب 
نبود. گل گهر به جز بازی با تیم فوتبال پرسپولیس 
باثبات بازی کرد و سپاهان هم عملکرد نسبتا خوبی 
داشت. استقلال هم نوسان زیادی داشته است، اما 
پرسپولیس پس از ناکامی در فینال لیگ قهرمانان 
آسیا کیفیت مطلوبی نداشت و با چند تساوی  
امتیاز از دست داد، اما درگذشت مهرداد میناوند و 
علی انصاریان عزیز باعث شد بازیکنان پرسپولیس 
هم قسم شوند تا قهرمانی لیگ بیستم فوتبال را به 
این ۲ عزیز از دست رفته تقدیم کنند و توانستند 
قهرمان نیم فصل اول لیگ بیستم فوتبال شوند، 
اما به غیر از بازی با گل گهر سیرجان که با پنج گل 
حریف را شکست دادند در بقیه بازی ها با حداقل 

گل پیروز شدند. 
 نظر شما در مورد نقل وانتقالات پرسپولیس 

چیست؟
 پرسپولیس به انــدازه کــافی در همه  پست ها 
بازیکن دارد، اما یحیی گل محمدی برای حضور در 
لیگ قهرمانان آسیا نیاز به تقویت تیم خود دارد. با 
اتمام محرومیت آل کثیر و حضور عبدی وضعیت 
خط حمله پرسپولیس خوب می شود و در صورت 
جذب مغانلو و حضور مهدی ترابی، ترافیک در 
خطوط جلو ی تیم به وجود می آید و باید کادرفنی 
بازیکنانی که نیمکت نشین می شوند را مدیریت کند 

تا احساس نارضایتی در تیم به وجود نیاید. 
 درباره قانون ممنوعیت جذب بازیکنان و 

سرمربیان خارجی چه نظری دارید؟
 سرمربیان خارجی اکثرا فوتبال تهاجمی را دنبال 
می کنند، اما سرمربیان داخلی بیشتر فوتبال تدافعی 
را دنبال می کنند چرا که همیشه ترس از اخراج 
شدن دارند و این باعث کم گل شدن مسابقات 
لیگ شده است. معمولا تیم ها با تاکتیک ضربات 
ایستگاهی یا پرتاب اوت به دنبال گل زدن هستند و 

به ندرت شاهد گل های تاکتیکی بوده ایم.
 مـدعیان اصلی قهرمانی لیگ بیستم چه 

تیم هایی هستند؟
پرسپولیس با توجه به بازی های اخیرش مثل چند 
سال گذشته  مدعی اصلی قهرمانی لیگ برتر است، 
اما سپاهان، استقلال و گل گهر سیرجان هم شانس 

بالایی برای قهرمانی دارند.

گفــت و گــو
مرتضی  فنونی زاده: 

 لیگ بیستم 
 مثل سال های 

گذشته جذاب نبود

فوتبال داخلی
ایسنا: سرپرست پیشین ریاست فدراسیون فوتبال می گوید: 
هیچ مدیری نمی تواند بگوید کارش بدون ایراد است و عواملی 
از جمله تحریم ها در عملکرد مدیران تاثیر زیادی دارد. حیدر 
بهاروند، سرپرست پیشین ریاست فدراسیون فوتبال پس 
از انتخابات این فدراسیون اظهارکرد: انتخابات با زحماتی 
که همکاران ما، دبیرکل و اعضای محترم مجمع کشیدند 
به خوبی برگزار شد و امیدواریم تیمی که انتخاب شده بتواند 
در مسیر رشد فوتبال کشور به خوبی وظایفش را انجام دهد. 
او ادامه داد: هیچ موقع زور جواب نداده و اعضای مجمع، دلی 
رای می دهند و زوری نیست. اصلا کسی نمی تواند به زور رای 
یک بچه را بگیرد چه برسد به افرادی که مدیران با سابقه ای در 
کشور هستند. باید به رای مجمع احترام بگذاریم. من هر کجا 
که باشم در خدمت کشورم خواهم بود. شما دیدید که در مدت 
اخیر چه بر سر ما آمد، اما ما منافع ملی را به منافع خودمان 
ترجیح می دهیم. بهاروند همچنین گفت: فکر می کنم شرایط 
پرونده »ویلموتس« خوب است. همه ما می دانیم که کار اجرایی 
بدون ایراد نیست و هر مدیری بگوید کار اجرایی اش بدون 
ایراد بوده دروغ گفته است. به هر حال شرایط محیط، پول و 
تحریم ها که از همه بدتر است تاثیر دارد. بدهکاری فدراسیون 
فوتبال در برابر مبالغی که فدراسیون در فیفا دارد ناچیز است 
و تحریم ها باعث شده اند که ما بدهکار باشیم که البته بسیار 
ناچیز است. با مستندات می گویم که اگر تحریم ها رفع شود 
حدود ۱۵۰ میلیارد تومان پول به فدراسیون می رسد. وی 
افزود: هیات رئیسه فرد نیست و رئیس فدراسیون به تنهایی 
تصمیم گیرنده نبوده و هرچه را هیات رئیسه مصوب کند باید 
انجام شود. شخص نمی تواند اعمال نظر کند و اگر هم کسی 

شخصی عمل کند شکست می خورد.

بین الملل
 اسطوره باشــگاه میــــلان مـعتقد است که سرمربی نروژی 
منچستریونایتد نسبت به روزهای اول مربیگری اش در این تیم، حالا 
۱۰ سال پیرتر به نظر می آید.  رود گولیت که خود بین سال های ۱۹8۷ 
تا ۱۹۹۴ در عضویت میلان بوده و به این تیم برای فتح ۹ جام مختلف 
از جمله سه قهرمانی در سری A ایتالیا و دو قهرمانی در جام یوفا کمک 
کرده است، درباره رویارویی شاگردان استفانو پیولی با منچستریونایتد در 
مرحله یک  هشتم نهایی لیگ اروپا گفت: منچستریونایتد تیم قدرتمندی 
است، اما با چند مساله. اولگنار سولسشایر همیشه لبه تیغ بوده است. 
عکس اخیر او را با یکی از عکس های اولین روزهای مربیگری اش در 
منچستریونایتد مقایسه کنید، او حالا ۱۰ سال پیرتر به نظر می رسد. 
سرمربیگری منچستریونایتد پس از دوران سرالکس فرگوسن پیچیده 
است. وی همچنین با اشاره به شکست میلان در پنج بازی از ۱۲ دیدار 
 A اخیر این تیم در سال ۲۰۲۱ و سقوط به رده دوم جدول رده بندی سری
ایتالیا اظهارداشت: به نظرم مصدومیت ها هم در این مورد تاثیرگذار بوده 
است، اما خوشحالم که میلانِ من در چنین جایگاهی است. از دید من 
یوونتوس همچنان بخت اول قهرمانی در سری A است. اینتر صدرنشین 
است و میلان تا پیش از اینکه تحت تاثیر مصدومان قرار بگیرد، عالی 
بازی می کرد. من لاتزیو را هم دوست دارم. آنها تیم قدرتمندی هستند 
و می توانند در ادامه عملکرد بهتری داشته باشند.  هافبک تهاجمی 
پیشین روسونری در پاسخ به این پرسش که »زلاتان ابراهیموویچ برای 
این تیم میلان چقدر مهم است؟«، خاطرنشان کرد: پیش از هر چیز باید 
توضیح دهم که من هیچوقت نگفته ام که زلاتان خیلی پیر است. من فکر 
نمی کردم او پس از مصدومیت جدی که داشت، بتواند به بهترین فرم و 
شکل خود بازگردد. ایبرا هنوز هم بازیکن شگفت انگیزی است. اخلاق 
کاری و ذهنیتی که زلاتان دارد، باعث پیشرفت هم تیمی  هایش می شود.

حسین  ردکا 
روزنامه نگار

حمیداوی مالک باشگاه شهرخودرو مشهد در مورد حاشیه های 
به وجودآمده می گوید:  بحمدا... یک دقیقه هم بازداشت نبودم و این 
مشکل در یک شرکت زیرمجموعه شهرخودرو ایجاد شد. شرکت 

شهرخودرو مشکلی نداشت.
 مالکیت  باشگاه

فرهاد حمیداوی درباره مشکلاتی که پیرامون مالکیت باشگاه 
شهرخودرو ایجاد شده گفت: مشکلاتی برای یکی از شرکت های 
زیرمجموعه هلدینگ شهرخودرو به وجود آمد و حاشیه هایی 
درست کرد. با این حال فوتبال ارتباطی به کار اقتصادی نداشت و 
شرایط رو به بهبود است. وی در خصوص انتقال امتیاز شهرخودرو 
که مهدی رحمتی و احسان اصولی آن را اعلام کردند، اظهارداشت: 
دوست دارید مالکیت را انتقال دهیم؟ من اصولی را دیدم و باید جلو 

برویم تا ببینیم خدا چه می خواهد.
 بازداشت؟

مالک باشگاه شهرخودرو در مورد شایعه بازداشت خود و هم چنین 

شایعه سفر به باکو تصریح کرد: این موضوع قابل استعلام است. بحمدا... 
یک دقیقه هم بازداشت نبودم و این مشکل در یک شرکت زیرمجموعه 
شهرخودرو ایجاد شد. شرکت شهرخودرو مشکلی نداشت و این حواشی 
به خاطر عدم تحویل خودروی شرکت ریگان بود. امیدوارم خودروهای 

مردم را بدهند و ماجرا ختم به خیر شود.
 بدهی  پرسپولیس 

حمیداوی درباره بدهی باشگاه پرسپولیس به شهرخودرو افزود: 
متاسفانه از چند باشگاه طلبکاریم و پول خود را نگرفتیم. باشگاه 
پرسپولیس هم پولی به ما نداده است. قرارداد ما با این باشگاه )برسر 
انتقال یحیی گل محمدی( ۶ میلیارد تومان بود که کمیته وضعیت هم 
رأیی در این باره صادر کرده است. باید ببینیم خدا چه می خواهد. وی 
درخصوص مذاکره با جعفر سمیعی برای حل این مشکل خاطرنشان 

کرد: دوستان قول هایی دادند و باید ببینیم چه می شود.
 سایر مسائل  باشگاه 

مالک باشگاه شهرخودرو در مورد فعالیت این باشگاه در نقل وانتقالات 

زمستانی و احتمال جدایی امین قاسمی نژاد اظهارداشت: در سه، چهار 
روز آینده تصمیمات جدی تری می گیریم و اتفاقات خوبی می افتد. تا 
این لحظه هیچ تصمیمی برای جدایی قاسمی نژاد نگرفته ایم. حمیداوی 
درباره شکایت ۴۰۰ هزار دلاری »اسلاووف« از شهرخودرو تصریح کرد: 
آقای بختیاری زحمت وکالت موضوع را کشید. مبلغ شکایت ۴۰۰ هزار 
دلار نیست و ۵۰ هزار دلار است. این بازیکن ایران را ترک کرد و چک 
او صادر شده بود. ما به دادگاه CAS شکایت کردیم. وی درخصوص 
واگذاری مالکیت باشگاه گفت: یک هفته پیش عزیزان تصمیم گرفتند. 
متاسفانه به خاطر عدم تحویل خودروها توسط شرکت ریگان خودرو، 
می خواستند تصمیماتی بگیرند که هنوز اتخاذ نشده است. کمیته ای 

برای حل مشکلات گذاشتیم که وطن خواه هم عضو آن بود.

حمیداوی:  پرسپولیس  پولی  به  ما   نداده  است

یک دقیقه  هم  بازداشت  نبودم

آرمان ملی: انتخابات فدراسیون فوتبال روزگذشته برگزار  و 
»شهاب الدین عزیزی خادم«، رئیس سابق هیات مدیره باشگاه های 
پیکان، سایپا و عضو سابق هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، در دور دوم 
انتخابات به عنوان رئیس جدید مهمترین فدراسیون کشور انتخاب شد.

  برگزاری  انتخابات
انتخاب ریاست جدید فدراسیون فوتبال با رقابت علی کریمی، 
مصطفی آجورلو، شهاب الدین عزیزی خادم و کیومرث هاشمی آغاز 
شد که در دور اول آجورلو و کریمی رای کافی به دست نیاوردند و 
کنار رفتند. دوردوم انتخابات بین هاشمی و عزیزی خادم برگزار شد 
که در نهایت عزیزی خادم با کسب ۴۹ رای به عنوان ریاست جدید 
فدراسیون فوتبال انتخاب شد و در ۴ سال آینده این پست را برعهده 
خواهد داشت. کیومرث هاشمی هم به ۳8 رای دست پیدا کرد. با 
توجه به اینکه نواب اول و دوم معرفی شده عزیزی خادم )بهاروند و 
قنبرزاده( به ترتیب ردصلاحیت شده و از حضور در انتخابات انصراف 
داده، رای گیری انجام نشد. رای گیری نواب رئیس بانوان انجام شد که 
در نهایت شهره موسوی با ۷۰ رای این پست را عهده دار شد. با اعلام 
عزیزی خادم، حیدر بهاروند به عنوان سرپرست نایب رئیس دوم انتخاب 
شد. در رای گیری اعضای جدید هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، 
احسان اصولی و طهمورث حیدری به عنوان نماینده هیات های استانی 
در هیات رئیسه انتخاب شدند. در بخش انتخاب نماینده باشگاه ها در 
هیات رئیسه بهرام رضاییان مدیرعامل باشگاه پارس جنوبی با ۴۰ رای 
انتخاب شد. محمدرضا ساکت و مهرداد سراجی مدیران عامل سپاهان 
و سایپا هر کدام ۲۵ رای کسب کردند که انتخابات به دور دوم کشیده 
شد. در این مرحله سراجی با ۴۹ رای به هیات رئیسه فدراسیون راه پیدا 
کرد. احمدرضا براتی، خداداد افشاریان و میرشاد ماجدی به ترتیب با 

۲۳، ۲۰ و ۲۰ رای توانستند به هیات رئیسه فدراسیون راه پیدا کنند.
 برخی از سوابق  عزیزی خادم

عزیزی خادم در چندین شرکت صنعتی و اقتصادی مدیرعامل و یا 
عضو هیات مدیره بوده است. وی  سابقه ریاست هیات مدیره باشگاه های 
سایپا و پیکان را هم داشته است. او همچنین سابقه عضویت در 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال را نیز در کارنامه خود دارد. او علاوه بر 
هیات مدیره باشگاه سایپا، در شرکت پتروشیمی امیرکبیر و شرکت 
پتروشیمی شازند نیز عضو هیات مدیره است. عزیزی خادم در شرکت 
ورزشی ایران خودرو و شرکت بین المللی ساختمان و صنعت ملی و 

شماری از خودروسازان نیز سابقه حضور در هیات مدیره دارد.
 نخستین اظهار نظر رئیس جدید 

شهاب الدین عزیزی خادم پس از کسب ۴۹ رای در مجمع انتخاباتی 
فدراسیون فوتبال و انتخاب به عنوان رئیس جدید فدراسیون، در این 
خصوص اظهارداشت: همه چیز برای خداست و از خدا سپاسگزارم. 
از تمام اعضایی که در روندی دموکراتیک، آگاهانه و سالم دست به 
انتخاب زدند تشکر می کنم. آنها عصاره و چکیده فوتبال کشور هستند. 
امیدوارم به این اعتماد و امانت داری بتوانم پاسخ شایسته ای بدهم. 

انتخابات هیات رئیسه در حال انجام است و امیدوارم افرادی که انتخاب 
می شوند بتوانند به فدراسیون کمک کنند. وی ادامه داد: مدیریت 
فوتبال مانند بازی اش باید به صورت دسته جمعی باشد. نگاه جمعی و 
نگاه همگرایانه ای که هست می تواند رهاورد مهمی برای فدراسیون آتی 
باشد. همه باید به فضای دموکراتیکی که بود احترام بگذاریم. مجمع 
امروز استقلال خود را نشان داد. مجمع نگاه دستوری را برنمی تابد و 
همه به منافع فوتبال ختم می شود. عزیزی خادم تاکید کرد: امروز جلوه 
زیبایی از فرآیند دموکراسی را شاهد بودیم. امیدوارم این موضوع بتواند 
الگویی باشد و به سایر فدراسیون ها منتقل شود. امروز مجمع به من 
عنایت کرد و امیدوارم با نگاهی تعاملی و با پرهیز از التهاب و بحران و 
نگاه توسعه گرا در حوزه زیرساخت و استانداردسازی و بانوان و... بتوانیم 
به اهداف خود برسیم. این فدراسیون قطعا غیرسیاسی است و به دنبال 
عدالت محوری است. رئیس جدید فدراسیون فوتبال ادامه داد: نگاه 
جنسیتی را مانند فساد برنمی تابیم. امیدوارم همه کنارهم با هدفی 
واحد بتوانیم در کنار اعضای مجمع نگاه مدنظرمان را توسعه دهیم. 
خودمان را به شفافیت ملزم می دانیم و باید از افراد کارآمد استفاده 
کنیم. فکر می کنم به اندازه کافی مدیر داشته باشیم که از حضور آنها 
استفاده کنیم. امیدوارم نگاه سایرین هم حمایتی باشد. دولت کنونی 
و دولت آینده هم باید کمک کند تا بتوانیم از منافع ملی دفاع کنیم. 
رئیس جدید فدراسیون فوتبال ادامه داد: مجمع متعلق به مردم است و 
اعتقاد به تعامل با تمام ارکان نظام دارم. نگاه ما برنامه محور است. یکی 
از آفت های بزرگ فدراسیون در چند سال اخیر بی برنامگی بود. در این 
راستا هم قدم برخواهیم داشت. امیدوارم با برنامه ای که دادیم همه 
بتوانیم به هم کمک کنیم و به دنبال اجرایی کردن برنامه ای برویم که 
قابلیت اجرا دارد. تمام ذی نفعان باید به حق خود برسند. باید فصلی نو 
برای فوتبال رقم بزنیم، به دور از تنگ نظری. باید نگاه جذبی داشته 
باشیم، نه نگاه حذفی. اطمینان دارم این موضوع برای فدراسیون 

آینده خواهد افتاد.
 کنایه  کریمی 

علی کریمی بعداز ناکامی در انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال 
اظهارداشت: حضور فوتبالی ها در انتخابات رقم خورد که ما این کار 
را کردیم، اما طبیعتا دیگر نشد. برای هاشمی و عزیزی خادم که به دور 
دوم رسیدند، آرزوی موفقیت می کنم. امیدوارم کسی که انتخاب 
می شود، کارهای اساسی برای فوتبال کشور انجام دهد. »از اول 
می دانستم چه اتفاقاتی می افتد.«، وی ضمن بیان این جمله گفت: به 
این خاطر در انتخابات حاضر شدم که پس فردا نگویند شرایط برای 
حضور فوتبالی ها مهیا شد، اما کسی نیامد. برای اینکه بهانه دست 
برخی ها نیفتد،  این کار را کردم، وگرنه از ابتدا مشخص بود. نامزد 
ریاست فدراسیون فوتبال با تشکر از افرادی که به او رأی دادند، بیان 
کرد: از این ۹ عزیز تشکر می کنم و خوشحالم در این انتخابات شرکت 
کردم. متوجه شدم ۹ نفر در مجمع بودند که دوست داشتند فوتبال 
تغییرات اساسی کند. روسای بعدی هم این عزیزان را اذیت نکنند و 

رویه حرفه ای را دنبال کنند. همانطور که همه چنین انتظاری دارند. 
کریمی در پاسخ به این پرسش که آیا این انتخابات پاک است یا خیر، 
خاطرنشان کرد: امیدوارم خیال رأی دهندگان راحت باشد و به فوتبال 
خیانت نکرده باشند. نامزد ریاست فدراسیون فوتبال در پاسخ به این 
پرسش که این انتخابات مهندسی شده بود یا خیر، اظهارداشت: 
نمی دانم. روزمهندس را به دوستان و به مهندسان عزیز تبریک 

می گویم و برای آنها آرزوی موفقیت می کنم.
 پاسخ معاون  وزیر 

مهدی علی نژاد معاون حرفه ای  و قهرمانی وزارت ورزش در پاسخ 
به این سوال که گفته شده عزیزی خادم گزینه وزارت ورزش است، 
تصریح کرد: ما از قبل گفته بودیم هیچ گزینه ای در این انتخابات 
نداریم. اعضای مجمع افراد عاقل و صاحب اندیشه ای بودند و هستند و 
خودشان براساس شناختی که از این افراد داشتند رای دادند. ما به هیچ 
وجه گزینه ای در این انتخابات نداشتیم. وی درباره اینکه علی کریمی 
گفته انتخابات مهندسی شده و روزمهندس را تبریک گفته، عنوان 
کرد: من که پزشک هستم و مهندس نیستم، طبعا به من تبریک نگفته 
است و این را به شما گفته، اگر مهندس هستید. علی نژاد همچنین در 
پاسخ به سوال خبرنگاری که درباره غیبت وزیر پرسید، گفت: ستاد 
ملی جوانان باید با ریاست وزیر تشکیل می شد که آقای سلطانی فر در 
آن مجمع بود. وی در پاسخ به این سوال که پس بحث قهر منتفی 
است، تصریح کرد: اصلا قهری وجود ندارد. معاون وزیرورزش درباره 
صحبت های بهاروند در خصوص مطالبات فدراسیون فوتبال، یادآور 
شد: بله نزدیک به ۵-۶ میلیون دلار فدراسیون از فیفا می خواهد که 
امیدواریم با رفع تحریم های ظالمانه آمریکا علیه ایران فدراسیون 

بتواند این پول را بگیرد.
 نایب رئیس سوم  چه گفت؟

شهره موسوی پس از انتخاب خود به عنوان نایب رئیس بانوان 
فدراسیون فوتبال در مجمع انتخاباتی این فدراسیون اظهارداشت: 
از کل اعضای مجمع ممنون و سپاسگزارم زیرا با رأی قاطعی مرا 
انتخاب کردند و این موضوع بار مسئولیت مرا در حوزه های فوتبال، 
فوتسال و فوتبال ساحلی بانوان و حتی آقایان سنگین تر می کند. 
بخش اعظمی از افرادی که به من رأی دادند، آقایان بودند. وی افزود: 
اعضای مجمع بدون نگاه جنسیتی به من رأی دادند و تمام اعضای 
مجمع دورهم جمع شدیم تا گام های اساسی و محکمی برای ورزش 
کشورمان و به ویژه فوتبال برداریم. امیدواریم در آینده بتوانیم برای 
فوتبال ایران در آسیا و دنیا افتخارآفرینی کنیم. نایب رئیس بانوان 
جدید فدراسیون فوتبال درباره اینکه آیا این سمت با حضورش در 
باشگاه بادران تهران تضاد منافع ایجاد نمی کند، توضیح داد: ۶-۵ سال 
است من در باشگاه بادران فعالیت می کنم اما حتی زمانی که دو تیم را 
به صورت همزمان در اختیار داشتم هیچ زدوبندی از سوی من صورت 
نگرفت. اکنون به عنوان یکی از اعضای اجرایی فدراسیون فوتبال 
مشغول به کار می شوم و فکر نمی کنم در این سال ها منافع جمع را به 
منافع فردی ترجیح داده باشم. موسوی درباره اینکه از وی به عنوان 
یک میلیاردر زن در فوتبال ایران یاد می شود، گفت: خدا را شکر یک 
فرد پولدار می تواند در فوتبال فعالیت کند. وی درباره برنامه هایش 
برای امور اقتصادی فدراسیون فوتبال اظهارداشت: برنامه هایی دارم و 
به زودی آنها را اعلام خواهم کرد. نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال 
درباره برنامه هایش برای پرونده »مارک ویلموتس« توضیح داد: قطعا 
عزیزی خادم به عنوان رئیس جدید فدراسیون فوتبال برنامه هایی دارد 
و من هم در کنارش هستم. البته در زمان انتخاب »ویلموتس« عضو 

فدراسیون فوتبال نبودم.
 نظر  کیومرث هاشمی

کیومرث هاشمی پس از پایان انتخابات فدراسیون فوتبال و شکست 
در دوردوم این انتخابات گفت: به رأی مجمع احترام می گذاریم 
و اعتماد کردیم. رأی آنها قابل احترام است. وی در مورد اینکه آیا 
انتظاراتش از مجمع برآورده شده است یا خیر، تصریح کرد:  وضعیت 
رأی مان معلوم شد و نفر برتر عزیزی خادم بود. نامزد انتخابات ریاست 
فدراسیون فوتبال در واکنش به شائبه حمایت وزارت ورزش از او برای 

تصدی ریاست این فدراسیون گفت: نه، برعکس بود!

کنایه علی کریمی پس از برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال

 روز مهندس را با تاخیر تبریک می گویم!
 امیدوارم 9 نفری که به من رای دادند را اذیت نکنند

»عزیزی خادم«؛ سکاندار جدید  فوتبال  ایران


